
2025 Taiwanese American CPA Association Conference  (TACPAs.org)

Location: Double Trees by Hilton Hotel Los Angeles-Rosemead       @888 Montebello Blvd, Rosemead, CA, 91770, USA
Date: Oct. 24  to 26th,  2025  (Friday to Sunday)
Contact:

Vice President--Tina Huang, CPA         TEL: 832-606-4544                  Email:  tina@shieh-lee-cpas.com

10/24  Fri 18:30 --21:00 Welcome dinner by President MoMo Bistro. At  941 W Duarte Road, Monrovia, CA 91016

Date Time CPE courses Speaker CPE courses 英文主題
10/25 SAT 9:00-9:50 May Ho , CPA A Guide to Estate Planning and International Donations for U.S.-Taiwan Dual Nationals
10/25 10:00-10:50 Philip Chang, CPA Major business provisions of the Big Beautiful Bill Act.
10/25 11:00-11:50 Daniel Lu, CPA Major individual provisions of the Big Beautiful Bill Act.
10/25 12:00-13:30 Lunch Break Lunch Break
10/25 13:30-14:20 Danny Wei-Chih Chiang , CPA Practical Issues Related to Tax Basis of TW Real Estate Sales
10/25 14:30-15:20 Jenn Chou , CPA The Limits of the QSBS Tax Benefit: Analyzing the Application and Challenges for Carried Interest under IRC §1061
10/25 15:30-16:20 Michelle Yu, CPA Post-Tariff trade agreement:  Navigating the New Economic Landscape--US and Global outlook".
10/25 16:30-18:00 Tony Tsao, CPA Practical Applications and Updates of AI Technology in the Accounting Industry

Date 時間 講者  CPE courses 中文主題
10/25 SAT 9:00-9:50 何美惠會計師 台美雙公⺠的遺產規劃與跨國慈善捐贈
10/25 10:00-10:50 張裕華會計師 ⼤⽽美法案企業重要條文介紹
10/25 11:00-11:50 盧以樂會計師 ⼤⽽美法案關於個⼈稅重要條文介紹
10/25 12:00--13:30 Lunch Break Lunch break
10/25 13:30-14:20 蔣為志會計師/律師 台灣房地產出售：取得成本與費⽤的認定實務及注意事項
10/25 14:30-15:20 周⽟佳會計師 QSBS稅務優惠的界線：剖析其在附帶權益 (§1061)下的適⽤性與挑戰
10/25 15:30-16:20 張瑜會計師 關稅協定後貿易格局 :因應新經濟情勢 -美國及全球展望
10/25 16:30-18:00 曹國聲會計師 會計產業AI技術的實務應⽤更新

10/26 SUN 9:00--14:00 Departure from DoubleTree Hilton Rosemeed Hotel --Getty Villa Museum  & Santa Monica Beach  --> LAX airport -->back to Hotel  2 pm

TACPA Member Conference Registration fee is  US$200.    Please go www.tacpas.org to pay on line and inform info@tacpas.org  your registration

President--Wayne Hung , CPA,             TEL: 626-292-1877                  Email:  info@tacpas.org  or  Whung@hytcCpa.com


